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With the development of e-commerce, shopping online becomes a new way of shopping which is getting more and more popul...
　　With the development of e-commerce, shopping online becomes a new way of shopping which is getting more and more popular. Many citizens are likely to shop through internet nowadays.
　　随着电子商务的发展，网上购物成为一种新的购物方式，越来越受欢迎。许多市民可能现在通过网上商店。
　　Generally speaking, shopping online offers lots of advantages with its convenience the most prominent. There are many commodities on the internet where you can search whatever you want. Besides, you just click the mouse can you get all information you want, so that you don’t have to go to the shop personally. In addtition, the commodities on the Internet is usually cheaper than the stores which can save much money.
　　一般来说，网上购物提供了方便，最突出的优点。网络上有很多的商品，在那里你可以搜索你想要的任何东西。此外，你只需点击一下鼠标就可以得到你想要的所有信息，所以你不必亲自去商店。另外，在互联网上的商品比能节省多少钱一般商店便宜。
　　However, everything has two sides. You can not see the products or check their qualities and some of the sellers on the Internet is not so honest. And, for those who enjoys shopping around different stores, shopping online perhaps will make them boring.
　　然而，任何事物都有两面性。你不能看到产品或检查他们的品质和互联网上的一些卖家不诚实。并且，对于那些喜欢在不同的商店购物，网上购物可能会让他们无聊。
　　In my opinion, shopping online has more advantages than disadvantages, and with the improvement of e-commerce, there will be more people to shop on the Internet.
　　在我看来，网上购物的利大于弊，而且随着电子商务的发展，将会有更多的人在网上购物。
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